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Protokół Nr XIX/2025 

z XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 27 marca 2025 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 13:07, a zakończyła się o godzinie 18:52. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XV, XVII, XVIII Sesji Rady Miejskiej. 

4. Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. za 2024 rok. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 

2024. 

6. Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Ofiar Przemocy Domowej dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021-2025” w 2024 roku. 

7. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2024 rok. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy ul. Tkaczew 2 b, 

obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu 

Łowickiego darowizny w postaci prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu, 

obrębie 0008 – Śródmieście. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Łowicza w 2025 

roku”. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwałę Nr LXX/498/2023 z dnia 30 stycznia 

2023 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Miasta Łowicza na lata 2023-2027. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Łowicz na lata 2025-2033. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na 

rok 2025. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

18. Sprawy różne. 
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19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

20. Zakończenie obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza pana Jacka Kłosa, 

pana Pawła Piętę Prezesa Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej, panią Katarzynę Skierską-

Piętę Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, uczniów klasy 8 

ze Szkoły Podstawowej nr 7 w Łowiczu wraz z panią nauczycielką, naczelników wydziałów, 

dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 16 radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek oraz pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta złożyli podziękowania dla pani Urszuli Marszałek Dyrektor 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Łowiczu, która przeszła na emeryturę po 29 latach 

pracy w placówce miejskiej. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad XIX Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że porządek obrad XIX 

Sesji Radny Miejskiej został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 3 

Protokoły z XV, XVII i XVIII Sesji zostały wyłożone w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali 

obrad. Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokoły zostały przyjęte bez zmian. 
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Ad. 4 

Informacja o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. za 2024 rok – 

przedstawił pan Paweł Boczek Prezes Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, radny Robert Wójcik, radny Szymon 

Szaleniec, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił przewodniczący komisji radny 

Jakub Wolski. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił zastępca przewodniczącego komisji radny 

Kamil Górski. 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

informację o działalności Zakładu Utrzymania Miasta spółka z o. o. za 2024 rok. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 

2024 – przedstawiła pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Szymon Szaleniec, pani Urszula Markowicz Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek, pani Grażyna Rosa-Wüstermann, radny Michał Zieliński. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łowiczu za rok 

2024. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Ofiar Przemocy Domowej dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021-2025” w 2024 roku – 

przedstawiła pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.  

 



4 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

sprawozdanie z realizacji „Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 

Ofiar Przemocy Domowej dla Gminy Miasta Łowicz na lata 2021-2025” w 2024 roku. 

 

Ad. 7 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach – 

przedstawiła pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.  

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań w kolejnych latach. 

 

Ad. 8 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2024 rok – 

przedstawiła pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił zastępca przewodniczącej komisji radny Bogdan 

Kostrzewa. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński.  

Opinię Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – przedstawiła pani 

Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Łowicza za 2024 rok. 
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy ul. Tkaczew 2 b, obręb 

Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego – przedstawiła pani Agnieszka 

Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie wieczyste, położonej w Łowiczu, przy 

ul. Tkaczew 2 b, obręb Śródmieście, na rzecz jej użytkownika wieczystego. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/113/2025 

 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie od Powiatu Łowickiego 

darowizny w postaci prawa własności nieruchomości położonej w Łowiczu, obrębie 0008 

– Śródmieście – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

od Powiatu Łowickiego darowizny w postaci prawa własności nieruchomości położonej 

w Łowiczu, obrębie 0008 – Śródmieście. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/114/2025 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Łowicza w 2025 roku” – 

przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Szymon Szaleniec, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Robert Wójcik, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radna Grażyna Rosa-Wüstermann. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Łowicza w 2025 roku”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 



8 

 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/115/2025 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki 

nad Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028” – przedstawił pan Paweł Gawroński 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych, radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 

 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Łowicza na lata 2025 – 2028”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 
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17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/116/2025 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały zmieniająca uchwałę Nr LXX/498/2023 z dnia 30 stycznia 2023 r. 

w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Miasta Łowicza na lata 2023-2027 – przedstawiła pani Monika Jagieła Naczelnik 

Wydziału Spraw Lokalowych i Działalności Gospodarczej. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXX/498/2023 

z dnia 30 stycznia 2023 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Łowicza na lata 2023-2027. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/117/2025 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicz na 

lata 2025-2033 – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Robert Wójcik, radna Dorota Chylińska. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicz na lata 2025-2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/118/2025 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2025 – 

przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta Łowicza na rok 2025. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 
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15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XIX/119/2025 

 

Ad. 16 

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że wpłynęły na piśmie 

interpelacje z klubu radnych Łączy nas Łowicz. 

(stanowią załącznik) 

Ad. 17 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, radny Tadeusz Żaczek, radny Robert 

Wójcik, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Szymon Szaleniec, radny Bogdan 

Kostrzewa, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 18 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do 30 kwietnia 

2025 roku radni mają obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego za rok 2024. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− informacja z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego dotycząca oświadczeń majątkowych 

składanych do Wojewody Łódzkiego za 2024 rok; 

− sprawozdanie Burmistrza Miasta Łowicza z wykorzystania dotacji celowych z zakresu 

wspierania rozwoju sportu przez Gminę Miasto Łowicz w 2024 roku. 

(stanowią załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obecnie klub 

radnych Prawo i Sprawiedliwość nie ma przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i poprosiła o zgłoszenie kandydatów do niej bądź do Biura Rady. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała radnej Katarzynie 

Tadeusiak, radnej Iwonie Sokół i radnemu Kamilowi Górskiemu za reprezentowanie Rady 

Miejskiej w czasie uroczystości „Uwolnić Cyfrę”. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, pan 

Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Michał Zieliński, przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zofia Wielemborek, radna Dorota Chylińska, radny Robert Wójcik, radny Jacek Kaźmierski, 

radny Szymon Szaleniec, pani Katarzyna Marczak kierownik Biura Rady Miejskiej, radny Lech 

Aniszewski, radny Tomasz Rudnicki, radny Sebastian Popiel, radny Hubert Krajewski, radny 

Michał Zieliński. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: przetargu na ul. Konopackiego, sygnalizacji 

na ul. Bolimowskiej, terminu zakończenia prac na ul. Sikorskiego, zmian organizacyjnych 

na Sali Radzieckiej, planowanych inwestycji na placu zabaw w parku Błonie, możliwości 

zainstalowania progów zwalniających na ul. Nadbzurzańskiej i ul. Koziej, sprzedaży mieszkań 

komunalnych, przejścia dla pieszych na ul. Kaliskiej, w pobliżu ul. Dziewiarskiej, przejścia 

dla pieszych na wysokości ul. Bawełnianej i ul. Kolejowej, przeglądu i czyszczenia ławek 

na Błoniach, terenu za wałem i rosnących tam topoli, naprawy lamp solarnych na placu zabaw 

na ul. Włókienniczej, zmiany lokalizacji masztu telefonii Play, planowanej weryfikacji 

deklaracji śmieciowych, publikowania zarządzeń Burmistrza na BI.P, zmiany terminu sesji 

we wrześniu, protokołu ze styczniowej sesji Rady Miejskiej, ławek i terenu przy dworcu PKP 

od strony Zatorza, przejścia dla pieszych na ul. Arkadyjskiej, zmian w budżecie – górka frajdy, 

pumptrack, doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Nadbzurzańskiej, nowego witacza, 

lepszego oznakowania punktów AED, dochodów ze sprzedaży mieszkań komunalnych, 

zadłużenia klubu sportowego Księżak. 

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta poprosił o 5 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

Przerwa trwała od godziny 17:37 do godziny 17:48. 

 

Po przerwie. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: radny Szymon Szaleniec, pan Mariusz Siewiera Burmistrz 

Miasta, radny Tomasz Rudnicki, radny Maciej Pochwała, radny Tadeusz Żaczek, radny Robert 

Wójcik, radny Sebastian Popiel, radny Jacek Kaźmierski, radny Bogdan Kostrzewa, radny 

Michał Zieliński, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 
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Poruszone zostały tematy dotyczące: zmiany terminu sesji we wrześniu, używania 

prawidłowego herbu Miasta Łowicza, procesu z firmą Control Process, regulaminu 

dotyczącego zamówień publicznych do 130 000 złotych, planowanego remontu fontanny 

na Nowym Rynku, problemu z wywożeniem gruzu m. in. w okolicach ul. Łyszkowickiej, 

utrudnionego przejazdu ul. Mostową, remontu orlików, kwoty zobowiązań klubu sportowego 

Pelikan, budowy obwodnicy Łowicza, regulaminu miejskich stron internetowych, projektu 

Rowerowe Łódzkie, projektu pumptracka, wyboru oferenta obsługującego imprezę z okazji 

Dnia Dziecka, utwardzenia wyjazdu z ul. Turystycznej na ul. Dmowskiego, przejścia 

dla pieszych na ul. Tuszewskiej, w pobliżu sklepu Intermarche, propozycji nowego witacza 

w postaci pary łowickiej siedzącej na ławce, popsutych lamp solarnych na skrzyżowaniu ulic 

Jana Pawła II i Powstańców, zachowania radnych w czasie obrad sesji, przesłania pliku 

z Planem Ogólnym, dużego zaangażowania mieszkańców w prace nad dokumentami 

strategicznymi miasta, doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Podgrodzie, doświetlenia 

przejścia dla pieszych na ul. Blich, zbiórki krwi dla mieszkańca Łowicza przeprowadzonej 

w Urzędzie Miejskim, przebudowy placu zabaw na os. Starzyńskiego, starego budynku 

Pelikana, imprez organizowanych w mieście w czasie nadchodzącego weekendu. 

 

Ad. 19 

Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że następna Sesja 

Rady Miejskiej planowana jest 24 kwietnia 2025 roku, o godz. 13:00. 

 

Poinformować, o posiedzeniach komisji:  

− posiedzenie Komisji Rewizyjnej – 3 kwietnia 2025 r., o godz. 15:00; 

− posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – 22 kwietnia 2025 r., o godz. 15:00; 

− wspólne posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarczej 

i Rozwoju Miasta – 22 kwietnia 2025 r. o godz. 16:00; 

− posiedzenie Komisji Społecznej – 23 kwietnia 2025 r., godz. 15:00. 

 

Ad. 20 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady XIX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek 

 


